

HK FOOTWEAR MANUFACTURING SUPPLY CHAIN

香港鞋履製造供應鏈



Your Best Strategic Partner on
Domestic & International High-End Footwear
中外優質鞋履的最佳策略夥伴



Organiser
主辦機構



由香港特別行政區政府
「發展品牌、升級轉型及拓展內銷市場的
專項基金」(機構支援計劃)撥款資助
Funded by the Dedicated Fund on Branding,
Upgrading and Domestic Sales (Organisation
Support Programme) of the Government of
the Hong Kong Special Administrative Region

Implementation Agent
執行機構



Hong Kong Productivity Council
香港生產力促進局



HONG KONG FOOTWEAR ASSOCIATION 香港鞋業商會



Block A, 2/F., Kar Tseuk Building,
No.185 Prince Edward Road, Kowloon, Hong Kong

香港九龍太子道185號嘉爵大廈2字樓A室

Tel 電話: **(852) 2381 2297**

Fax 傳真: **(852) 2397 6927**

E-mail 電郵: hkfootwear@netvigator.com

Website 網頁: www.hkfootwear.org



香港創造廊 HONG KONG INNOVATION GALLERY

C1-120, Guangzhou Fortune World Mall,
No.150 Xiwan Road, Liwan District, Guangzhou, China

廣州展廳: 廣東省廣州市荔灣區西灣路150號
財富天地廣場C區一層C1-120舖

Tel 電話: **(86) 188 1982 8463**

E-mail 電郵: hkfootwearassn@qq.com

Any opinions, findings, conclusions or recommendations expressed in this material/event (or by members of the Project team) do not reflect the views of the Government of the Hong Kong Special Administrative Region, Trade and Industry Department or the Vetting Committee for the SME Development Fund and the Dedicated Fund on Branding, Upgrading and Domestic Sales (Organisation Support Programme).

在此刊物上/ 活動內 (或項目小組成員) 表達的任何意見、研究成果、結論或建議, 並不代表香港特別行政區政府、工業貿易署或中小企業發展支援基金及發展品牌、升級轉型及拓展內銷市場的專項基金 (機構支援計劃) 評審委員會的觀點。

World-Class Quality 國際水平

Expertise in R&D and quality management specialists to ensure first-rate quality in addition to the superb capabilities in product design and development, modelling and tooling.

擁有優秀的研發及品質管理專家團隊，並在產品設計及開發、模具製造的豐富經驗配合下，品質達到國際級水平。

Exceptional Creativity 無限創意

Work closely with technology and material companies to develop cutting edge products that can deploy advanced technologies on sustainability, comfort and fashion trends.

與科研機構及物料供應商緊密合作，運用最先進的科技，製造耐穿、舒適及領導潮流的高端鞋履。

International Experience 環球視野

Unrivalled capability and international experience along every stage of the value chain of footwear manufacturing.

於鞋履製造供應鏈的每一環，皆擁有豐富的國際市場視野及經驗。

Unsurpassed Infrastructure & Connectivity

完善基建

Hong Kong offers one of the world's best business infrastructures including the most efficient and convenient local and regional transport as well as the world-class telecommunications and connectivity.

香港擁有世界級的基礎建設，對內對外交通便利，通訊網絡設備先進，營商條件優越。

Trendy Design - High-end function - High Quality
Safe and Environmental-Friendly Products

時尚設計 - 高端功能 - 優質 安全及環保產品

- Provide one-stop services to link with Hong Kong's high-end footwear manufacturing supply chain
提供一站式服務以聯繫香港的高端製鞋供應鏈
- Outsole, midsole, shoe mould, shoe last
大底、中底、模具、鞋楦
- Chemicals, shoe-adhesives
化工用品、粘合劑
- Metal buckles, eyelets, shoelace
雞眼、飾扣、鞋帶
- Shoe upper materials
鞋面物料
- Footwear machinery
製鞋機器
- Footwear design
鞋類設計
- Footwear sample development
鞋樣開發
- Various kind of shoes
各式鞋類製品

